



{lenl}



Agenten-Info

Name:	João Serpa Santos
Name der Firma:	Prestige for Home
Land:	Portugal
Erfahrung seit:	
Art der Dienstleistung:	Immobilien verkaufen
Spezialgebiete:	
Art der Immobilie:	Wohnungen
Telefon:	
Sprachen:	English, Portuguese
Webseite:	https://www.prestigeforhome.pt

Anzeigen-Details

Immobilie für:	Kaufen
Preis:	USD 163,249.68

Standort

Land:	Portugal
Staat/Region/Provinz:	Faro
Stadt:	Loule
Adresse:	Loulé (São Clemente)
Veröffentlicht:	10.10.2025

Beschreibung:

Unique Opportunity! 2-Bedroom House to Renovate in Freixo Seco, Benafim

Discover the charm of the Algarve countryside with this 2-Bedroom house located in Freixo Seco, just a few minutes from Benafim.

With excellent potential for renovation and customization, this property is ideal for those seeking a renovation project in a peaceful and authentic setting.

Located in a quiet area surrounded by nature, 5 minutes from Benafim, 30 minutes from Loulé, the Algarve beaches, and Faro Airport, this property is an excellent opportunity for a solid investment, your vacation home, or to build your future home.

Transform this historic house into the perfect retreat in the heart of rural Algarve.

Don't miss this opportunity schedule your visit now!

Contact us for more information.



Opportunité unique ! Maison 2 chambres à rénover à Freixo Seco, Benafim

Découvrez le charme de la campagne algarvienne avec cette maison 2 chambres située à Freixo Seco, à quelques minutes de Benafim.

Dotée d'un excellent potentiel de rénovation et de personnalisation, cette propriété est idéale pour ceux qui recherchent un projet de rénovation dans un cadre paisible et authentique.

Située dans un quartier calme et verdoyant, à 5 minutes de Benafim, à 30 minutes de Loulé, des plages de l'Algarve et de l'aéroport de Faro, cette propriété est une excellente opportunité pour un investissement locatif, pour votre maison de vacances ou pour construire votre future maison.

Transformez cette maison historique en un havre de paix idéal au cur de l'Algarve rural.

Ne manquez pas cette opportunité ! Planifiez votre visite dès maintenant !

Contactez-nous pour plus d'informations.

- REF: 1158-35

Neu:

Nein

Allgemein

Schlafzimmer: 2

Badezimmer: 1

Fertige m²: 102,6 m²

Grundstücksgröße: 132,1 m²

Mietbedingungen

Verfügbar ab:

Kontaktinformation

IMLIX ID: 1158-35

